

● 有害物质含有情况表

Table of Hazardous Substance

部件名称 Part Name	有害物质 Hazardous Substance					
	铅 Lead (Pb)	汞 Mercury (Hg)	镉 Cadmium (Cd)	六价铬 Hexavalent Chromium (Cr(VI))	多溴联苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
 外壳 Case	O	O	O	O	O	O
电路板 Board	X	O	O	O	O	O
连接线 Cable	X	O	O	O	O	O
插座 Socket	X	O	O	O	O	O
AC 适配器 AC-Adapter	X	O	O	O	O	O

本表格依据 SJ/T 11364 的规定编制。
This form is based on the provisions of the SJ/T 11364.

O: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 标准规定的限量要求以下。
If certain hazardous substances do not exist in this part, then mark "O" for the corresponding column, which indicates that this hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is below the limit requirement in GB/T 26572.

X: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 GB/T 26572 标准规定的限量要求。
If certain hazardous substance is contained in this part, then "X" for the corresponding column, which indicates that this hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the limit requirement in GB/T 26572.

该标识适用于在中华人民共和国境内销售的电子信息产品。本产品的使用年限是组装到整机中, 通常情况下能使用的年限。
This mark is applied to EIPs sold in People's Republic of China, and the number in the center indicates the years of the environment-friendly use period. The years for this product is applicable when the product is used normally.

 图形中间的数字表示电子信息产品的环保使用期限。
This mark is applied to EIPs sold in People's Republic of China, and the number in the center indicates the years of the environment-friendly use period. The years for this product is applicable when the product is used normally.

特别提示) 该表中包括在电子情报产品系列产品所有的附件。产品不同时, 包装内的附件会有所不同。
Notice) All of the attached items relating to 'Electronic Information Products' are listed in this table.
Please understand that there is not always bundled all of the items because it is depends on a product.

- 识别生产日期的方法 About Confirmation method of produced year
- 请通过产品或产品外包装箱上的序列号识别生产日期。
Please confirm the produced year from nameplate label etc on product body or outer box.

如) 生产日期为2019 年
Produced 2019 year

